
KADA MIEJSKA
W Pszczynie

Protokół nr 0002.055.2023 (LV)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 16 lutego 2023 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LV sesję Rady Miejskiej

w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, burmistrza Pszczyny i jego zastępcę, skarbnika gminy,

sekretarz gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz

wszystkich tych, którzy uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Przed rozpoczęciem obrad minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego byłego radnego Rady

Miejskiej w Pszczynie Mariana Kubisa.

Poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną dotyczącą

RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz

i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie nagrywania

i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest na drzwiach wejściowych

sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest

21 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

1. Marek Dutkowski

2. Renata Dyrda

Sr—KFyst-yna—Fuławka

4 Arkadiusz Gardiasz

5 Ireneusz Gruszka

6. Marcela Kanafek—Lewandowska

7. Henryk Kopiec

8 Jacek Kubis

9. Grzegorz Kuczera

10. Marcelina Leki

11. Andrzej Mańka

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

Menuea-Rąbe
15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

4:8:«M-a-Fiaéz-est-a-k

19. Łukasz Tetla

20. Marta Wojciechowska—Smolarz

21. Andrzej Wojtanowicz

22. Rafał Wróbel

23. MichałZiebura

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 d0 protokołu sesji.



Przed realizacją kolejnego punktu porządku obrad głos zabrał Burmistrz Pszczyny Dariusz

Skrobol. Powiedział, że w najbliższym czasie kilku pracowników Urzędu przechodzi

na emeryturę i są to Sekretarz gminy Urszula Piesiur oraz Kierownik Referatu Lokalowego

Barbara Helbik. Dodał, że na emeryturę przechodzi również dyrektor Zespołu Szkolno —

Przedszkolnego w Piasku Jolanta Rudka. Dlatego w imieniu swoim, całego zarządu,

pracowników oraz Radnych Rady Miejskiej podziękował odchodzącym na emeryturę

za współpracę i życzył dobrej emerytury.

Burmistrz Pszczyny przedstawił również nową sekretarz gminy i jest nią Pani Łucja Foltyn.

Poinformował, że przejmie ona obowiązki sekretarz od 1 marca br.

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol powiedział jeszcze, że odbyły się już trzy, a dzisiaj jest

czwarte, zebrania sprawozdawczo — wyborcze wjednostkach pomocniczych gminy, czyli na

naszych osiedlach. Dodał, że są zmiany przewodniczących osiedli i dlatego chciałby również

z tego miejsca podziękować ustępującym przewodniczącym. Przewodniczącym, którzy przez

wiele kadencji, wiele lat pracowali na swoich osiedlach, ktérzy dali się poznać tylko

i wyłącznie z dobrej strony, którzy zawsze mieli dobry kontakt pomiędzy Państwem jako

radą, a mieszkańcami i mnąjako burmistrzem i urzędem i również mieszkańcami.

Podziękował Przewodniczącemu Osiedla Stara Wieś Marianowi Szwarcowi, Przewodniczącej

Osiedla Stare Miasto Marii Kaczyńskiej-Kapusta i przywitał nowo wybranych

przewodniczących tych osiedlu: Pana Leszka Szwarca i Pana Szymona Tomczykiewicza.

Głos zabrał Pan Marian Szwarc. Podziękował za wieloletnią współpracę i życzył wszystkiego

dobrego.

ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są

jakieś wnioski.

Wniosek o zmianę porządku obrad zgłosił burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Zawnioskował

o wykreślenie z punktu 6 porządku obrad podpunktu 6 - projektu uchwały w sprawie zmiany

uchwały w sprawie ustalenia w Pszczynie strefy płatnego parkowania, wysokości stawek

opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania, wysokości

opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.

Wyjaśnił, że postanowił wycofać ten projekt uchwały z obrad dzisiejszej sesji w związku

z wątpliwościami, które pojawiły się na posiedzeniach komisji rady i wprowadzenia go do

porządku obrad marcowej sesji rady.

Wniosek o zmianę porządku obrad zgłosił również Przewodniczący rady Leszek Szczotka.

Zawnioskował o wprowadzenie do punktu 6 porządku obrad kolejnego podpunktu — projektu

uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania stałych komisji rady, określenia ich

nazw i zakresu działania oraz składów osobowych na kadencję w Iatach 2018-2023.

Wniosek Przewodniczqcego rady stanowi załącznik nr 2 do protokołu sesji.

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. W związku z tym przystąpiono do

przegłosowania złożonych wniosków.

Jako pierwszy poddany pod głosowanie został wniosek burmistrza o wykreślenie z porządku

obrad z punktu 6 podpunktu 6.



Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek o wykres’lenie z porządku obrad z punktu 6

podpunktu 6 —prajektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia

w Pszczynie strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów

samochodowych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz

sposobu ich pobierania został przez Radę przegłosowanyjednogłośnie.

Następnie poddany pod głosowanie został wniosek Przewodniczącego rady o wprowadzenie

do porządku obrad do punktu 6 kolejnego podpunktu.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Jacek Kubis

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek o wykreślenie z porządku obrad z punktu 6

podpunktu 6 -projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały zmiany uchwały dotyczącej

powołania stałych komisji rady, określenia ich nazw i zakresu działania oraz składów

osobowych na kadencję w latach 2018-2023 został przez Radę przegłosowany wymaganq

większością głosów.

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. W związku z tym Prowadzący obrady

stwierdził, że dzisiejsza sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad

z uwzględnieniem przegłosowanej zmiany:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2 Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów LIII i LIV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4 lnformacje i sprawozdania Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za IV kwartał 2022 r.,

3) z dokonanych czynności z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości

w użytkowanie wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także

ich nabycia w IV kwartale 2022 r.



Przedstawienie sprawozdań z działalności w 2022 roku Rady Miejskiej w Pszczynie

i Komisji Rady Miejskiej w Pszczynie oraz przedstawienie planów pracy Komisji Rady

na 2023 rok.

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie wniosku mieszkańca Pszczyny dotyczącego oznaczenia
grobu powstańca śląskiego,

2) Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia zgodnie z
właściwością,

3) Projekt uchwały W sprawie rozpatrzenia skargi na burmistrza Pszczyny w zakresie
problemu dotyczącego spalania odpadów,

4) Projekt uchwały w sprawie podjęcia współpracy w ramach klastra energii pn.
,,K|aster Energii Powiatu Pszczyńskiego”,

5) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku Burmistrza Pszczyny o udzielenie
wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na
sfinansowanie działania polegającego na objęciu udziałów w istniejącej Społecznej
Inicjatywie Mieszkaniowej „Pszczyńskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego"
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością,

6) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pszczyńskiego
na wykonanie zadania pn. „Zakątek Terapeutyczny przy Szpitalu Joannitas

w Pszczynie”,

7) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej
dla Miasta Bielsko — Biała na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania
Problemom Alkoholowym w Bielsku — Białej,

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do udzielenia nieodpłatnej pomocy w zakresie
dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku |ub żywności
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem Posiłek w szkole i w domu na

lata 2019—2023,

9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu
wydatków na pomoc w formie posiłku, świadczenia pieniężnego za zakup posiłku |ub
żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób
objętych wieloletnim rządowym programem Posiłek w szkole i w domu na lata
2019 — 2023,

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/504/18 Rady Miejskiej w
Pszczynie z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez

gminę Pszczyna,

11) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/502/18 Rady Miejskiej w

Pszczynie z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie okres’lenia rodzajów świadczeń

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli w szkołach i

przedszkolach oraz określenia warunków i sposobów ich przyznawania,
12) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości położonej w

Pszczynie przy ul. Francuskiej oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu

zawarcia umowy dzierżawy,

13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w
Łące przy ul. Cieszyńskiej,

14) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonych w Pszczynie przy ul. Młyńskiej,



15) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Łące oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia

umowy dzierżawy,

16) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i

porządku na terenie gminy Pszczyna,

17) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadéw komunalnych,

18) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz
gminy Pszczyna,

19) Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi,

20) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu

pomocy finansowej na realizację zadań na drogach powiatowych,
21) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej uchwalenia budżetu gminy na

rok 2023,

22) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023,

23) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Pszczyna,

24) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania stałych komisji

rady, określenia ich nazw i zakresu działania oraz składów osobowych na kadencję

W latach 2018—2023.

7. Wolne głosy, komunikaty.

8. Zamknięcie obrad — LV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LIII sesji Rady Miejskiej

z 22 grudnia 2022 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LIII sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LIII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przyjętyjednogłośnie.



Następnie Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LIV (nadzwyczajnej)

sesji Rady Miejskiej z 9 stycznia 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LIV sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, lreneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LIV (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej

w Pszczynie został przez Radę przyjętyjednogłośnie.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny

o pracach w okresie międzysesyjnym, Sprawozdanie z realizacji Uchwał Rady Miejskiej

w Pszczynie za IV kwartał 2022 r. oraz Sprawozdanie z dokonanych czynności z zakresu

sprzedaży lub oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, obciążania ich

ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich nabycia w IV kwartale 2022 r. Radni

otrzymali. Zapytał, czy do tych informacji i sprawozdań Radni mają zapytania |ub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacje

i sprawozdania zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacja isprawozdania stanowią odpowiednio załączniki nr 3, 4 i5 do protokołu sesji.

ad. 5.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka odczytał sprawozdanie

z działalności Rady Miejskiej w Pszczynie za 2022 rok.

Dodał, że plany pracy i sprawozdania z działalności komisji wszyscy radni otrzymali.

Wszyscy się z nim zapoznali, więc zaproponował, aby ich nie odczytywać. Radni

w głosowaniu wyrazili na to zgodę.

Do przedstawionych sprawozdań i planów pracy nie było pytań, uwag. W związku z tym

prowadzący obrady stwierdził, że sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Pszczynie

i Komisji Rady Miejskiej w Pszczynie w 2022 roku oraz plany pracy komisji na 2023 rok

zostały przez radę przyjęte do wiadomości. Sprawozdania z działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie oraz Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Budżetu,

Komisji Gospodarki, Komisji Spraw Społecznych, Komisji Sportu i Kultury Fizycznej za 2022 rok

stanowiq odpowiednio załączniki nr 6, 7, 8, 9, 10, 11 i 12 do protokołu sesji, natomiast

Plany pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki, Komisji

Spraw Społecznych, Komisji Sportu i Kultury Fizycznej na 2023 rok stanowiq odpowiednio

załączniki 13, 14, 15, 16 i 17 do protokołu sesji.



ad. 6

6.1)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wniosku

mieszkańca Pszczyny dotyczącego oznaczenia grobu powstańca śląskiego.
(W tym momencie salę obrad opuścił radny P. Rabaszowski. Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosifa 19).

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmlan.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

BRAK GŁOSU (1): Piotr Rabaszowski

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr LV/669/23 w sprawie wniosku

mieszkańca Pszczyny dotyczącego oznaczenia groby powstańca śląskiego, podjęta została

jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.

6.2)
Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania

petycji do rozpatrzenia zgodnie z właściwością.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wynikiimienne:ZA:19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

BRAK GŁOSU (1): Piotr Rabaszowski

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr LV/670/23 w sprawie

przekazania petycji do rozpatrzenia zgodnie z właściwością, podjęta została jednogłośnie

19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.



6.3)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia

skargi na burmistrza Pszczyny w zakresie problemu spalania odpadów.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

BRAK GŁOSU (1): Piotr Rabaszowski

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr LV/671/23 w sprawie

rozpatrzenia skargi na burmistrza Pszczyny w zakresie problemu spalania odpadów,

podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.4)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie współpracy

w ramach Klastra Energii pod nazwą Klaster Energii Powiatu Pszczyńskiego.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wynikiimienne:ZA:19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

BRAK GŁOSU (1): Piotr Rabaszowski

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr LV/672/23 w sprawie

współpracy w ramach Klastra Energii pod nazwą Klaster Energii Powiatu Pszczyńskiego,

podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.



6.5)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia

wniosku Burmistrza Pszczyny o udzielenie wsparcia ze środków Rządowego Funduszu

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu udziałów

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej — „Pszczyńskie Towarzystwo

Budownictwa Społecznego” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (17): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska—Smol'arz, Andrzej Wojtanowicz,

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Rafał Wróbel

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

BRAK GŁOSU (2): Piotr Rabaszowski, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr LV/673/23 w sprawie

zatwierdzenia wniosku Burmistrza Pszczyny o udzielenie wsparcia ze środków Rządowego

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu

udziałów w istniejącej Społecznej lnicjatywie Mieszkaniowej — „Pszczyńskie Towarzystwo

Budownictwa Społecznego" Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, podjęta została

większością 17 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw".

(Jeden radny w związku z technicznym problemem nie brał udziału w głosowaniu).

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymagana większością

głosów.

6.6)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia

pomocy finansowej dla powiatu pszczyńskiego na wykonanie zadania pn. „Zakątek

Terapeutyczny przy Szpitalu Joannitas w Pszczynie”.

(W tym momencie na salę obrad wrócił radny Piotr Rabaszowski. Liczba radnych biorących udział w obradach

wynosiła 20).

Głos zabrał skarbnik gminy Artur Krawczyk. Powiedział, że w związku z dyskusją na komisjach

i wątpliwościami, które się pojawiły przedstawi dodatkowe wyjaśnienia w tej sprawie.

Powiedział, że wnioskodawcy tego zadania, składając dokumenty do budżetu

obywatelskiego, między innymi złożyli oświadczenie ijest to oświadczenie złożone przez

Powiat Pszczyński, po czym przedstawił jego treść. Wynika z niego, że Powiat wyraża zgodę

na realizację przedsięwzięcia lokalnego pod nazwą „Zakątek Terapeutyczny przy Szpitalu

Joannitas w Pszczynie” na działce 1917/13. Przedmiotowa nieruchomość stanowi własność

powiatu pszczyńskiego ijeżeli projekt uzyska rekomendację mieszkańców do realizacji,



dodatkowo zostanie przedstawione stosowne oświadczenie o prawie dysponowania
nieruchomością na cele realizacji projektu. Czyli teraz, jeżeli rada wyrazi zgodę na udzielenie
dotacji, to oprócz tego jeszcze będzie stosowna umowa z Powiatem Pszczyński czy

podmiotem publicznym, na którym to zadanie będzie realizowane. Zdaniem skarbnika gminy
powinno to rozwiać wszystkie wątpliwości.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, lreneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/674/23 w sprawie

udzielenia pomocy finansowej dla powiatu pszczyńskiego na wykonanie zadania

pn. „Zakątek Terapeutyczny przy Szpitalu Joannitas w Pszczynie", podjęta została

jednogłośnie 20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została
przez radę jednogłośnie.

6.7)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko - Biała na dofinansowanie
działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku — Białej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/675/23 w sprawie
udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko - Biała na
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dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku

— Białej, podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że

uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.8)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia

nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na

zakup posiłku |ub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem Posiłek w

szkole i w domu na lata 2019—2023.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/676/23 w sprawie zmiany

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia

nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego

na zakup posiłku |ub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem

Posiłek w szkole i w domu na lata 2019—2023, podjęta została jednogłośnie 20 głosami

„za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.9)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany

uchwały w sprawie okres’lenia zasad zwrotu wydatkéw na pomoc w formie posiłku,

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku |ub żywności albo świadczenia rzeczowego
w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem
Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmlan.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
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Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/677/23 w sprawie zmiany

uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku,

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku |ub żywności albo świadczenia rzeczowego

w postaci produktéw żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym

programem Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023, podjęta została jednogłośnie

20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

6.10)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany

Uchwały Nr XLIV/504/18 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie

sposobu sprawienia pogrzebu przez gminę Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI13

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/678/23 w sprawie zmiany

Uchwały Nr XLIV/504/18 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie

sposobu sprawienia pogrzebu przez gminę Pszczyna, podjęta została jednogłośnie

20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

6.11)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany

uchwały Nr XLIV/502/18 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli

w szkołach i przedszkolach oraz określenia warunków i sposobów ich przyznawania.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.
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Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/679/23 w sprawie zmiany

uchwały Nr XLlV/502/18 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 25 stycznia 2018 r. w sprawie

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla

nauczycieli w szkołach i przedszkolach oraz określenia warunków i sposobów ich

przyznawania, podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.12)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na dzierżawę nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Francuskiej oraz na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu Andrzej Wojtanowicz. Powiedział, że w imieniu

Komisji Budżetu oraz Komisji Gospodarki składa wniosek, który został pozytywnie

przegłosowany przez te komisje, o zmianę zapisu § 1 punktu 1 projektu uchwały poprzez

skrócenie okresu dzierżawy z 20 lat na 10 lat.

Prowadzący obrady powiedział, że przystąpimy najpierw do przegłosowania wniosku,

a następnie do przegłosowania uchwały.

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (11): Ireneusz Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz

Tetla, Rafał Wróbel

RZECIW (6): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Grzegorz Kuczera, Maciej

Stieber, Marta Wojciechowska - Smolarz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Jacek Kubis, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

Prowadzący obrady stwierdził, że wniosek został przyjęty przez radę wymaganą większością

głosów.

Innych pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.
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Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/680/23 w sprawie

wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości położonej w Pszczynie przy uI. Francuskiej

oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,

podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.13)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Łące przy ul. Cieszyńskiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania12A: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 20 radnych, Uchwała Nr LV/681/23 w sprawie

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnienia na rok 2023,

podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.14)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia

służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Młyńskiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI13
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Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYM UJĘ SIĘ (1): Leszek Szczotka

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/682/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Młyńskiej,

podjęta została większością 19 głosów „za", przy 1 „wstrzymującym się”, bez głosów

„przeciw”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą

większością głosów.

6.15)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Łące oraz na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, lreneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/683/23 w sprawie

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Łące oraz na odstąpienie

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, podjęta została

jednogłośnie 20 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.

6.16)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały zmieniający uchwałę

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Głos zabrał radny Michał Ziebura. Powiedział: „Panie Burmistrzu, temat właściwie nie dotyczy

tej uchwały, bo co do zasad częstotliwości odbioru i przedstawiania rachunku wywozu
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nieczystości płynnych, zgadzam się. Jestjak najbardziej prawidłowy. Jednak chciałem się do

Pana zwrócić, bo nie widzę tutaj przedstawicieli naszej spółki PIK, abyjednak rozważyć

możliwość obniżenia tej opłaty za zrzut nieczystości płynnych na oczyszczalni z 15 zł do jakiejś

niższej kwoty. Opłata za odbiór ścieków wynosi 9 zł dla posiadających kanalizację. Uważam,

że ta dysproporcja, te 6 zł, to jest zdecydowanie za dużo. Tym bardziej, że chcemy

mieszkańców zachęcić do rzetelnego odbioru nieczystości płynnych”.

Innych pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (16): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Łukasz Tetla, Marta

Wojciechowska—Smolarz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Henryk Kopiec, Marek Szlorz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/684/23 zmieniający

uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy

Pszczyna, podjęta została większością 16 głosów „za", przy 4 „wstrzymujących się”,

bez głosów „przeciw. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

wymaganą większością głosów.

6.17)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały zmieniający uchwałę

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu s'wiadczenia usług w zakresie odbierania

odpadów komunalnych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (16): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Łukasz Tetla, Marta

Wojciechowska-Smolarz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Henryk Kopiec, Marek Szlorz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/685/23 zmieniający

uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie

odbierania odpadów komunalnych, podjęta została większością 16 głosów „za", przy 4

„wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.
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6.18)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały zmieniający uchwałę

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości,

którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami

komunalnymi na rzecz gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (17): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Łukasz

Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Michał Ziebura

PRZECIW (1): Rafał Wróbel

WSTRZYM UJĄCY SIĘ (2): Marek Szklorz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/686/23 zmieniający

uchwałę w sprawie okres’lenia gérnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli

nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz

właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za

gospodarowanie, podjęta została większością 17 głosów „za", przy 1 głosie „przeciw"

i 4 głosach „wstrzymujących się". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę wymaganą większością głosów.

6.19)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie pokrycia

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek
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Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/687/23 w sprawie pokrycia

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, podjęta

została jednogłośnie 20 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta

została przez radę jednogłośnie.

6.20)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały zmieniająca uchwałę

w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań

na drogach powiatowych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/688/23 zmieniająca

uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację

zadań na drogach powiatowych, podjęta została większością 19 głosów „za", przy 1

„wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

6.21)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały

dotyczącej uchwalenia budżetu gminy na rok 2023.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
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ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10): Rafał Wróbel

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/689/23 w sprawie zmiany

uchwały dotyczącej uchwalenia budżetu gminy na rok 2023, podjęta została większością 19

głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

6.22)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk powiedział, że do projektu uchwały w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023 została przez burmistrza Pszczyny wprowadzona

autopoprawka. Wyjaśnił, że wynika ona z przeprowadzonego postępowania przetargowego,

dotyczącego zadania inwestycyjnego pod nazwą Rozbudowa dróg w gminie Pszczyna.

Po czym przedstawił zmiany wprowadzane autopoprawką i dodał, że stosownych zmian

dokonuje się również w uzasadnieniu do uchwały. Pełna treść autopoprawki burmistrza

stanowi załącznik nr 18 do protokołu sesji.

Następnie skarbnik odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2023 z uwzględnieniem autopoprawki.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel,

Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/690/23 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023, podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za”. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.23)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk powiedział, że do projektu uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna została przez burmistrza Pszczyny

wprowadzona autopoprawka. Wyjaśnił, że wynika ona takjak przy poprzednim projekcie
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uchwały z przeprowadzonego przetargu. Pełna treść autopoprawki burmistrza stanowi

załącznik nr 19 do protokołu sesji.

Następnie skarbnik odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej

Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna z uwzględnieniem autopoprawki.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Marcelina Leki, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/691/23 w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością

19 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw”. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

6.24)
Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany

uchwały dotyczącej powołania stałych komisji rady, określenia ich nazw i zakresu działania

oraz składów osobowych na kadencję w latach 2018—2023.

Projekt uchwały został nie był opiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz Tetla,

Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania, w obecności 20 radnych, Uchwała Nr LV/692/23 w sprawie zmiany

uchwały dotyczącej powołania stałych komisji rady, określenia ich nazw i zakresu działania

oraz składów osobowych na kadencję w latach 2018-2023, podjęta została większością
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19 głosów „za", przy 1 „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Wykaz podjętych na LV sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 20 do protokofu

sesji.

ad. 7.

1. Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Panowie

Burmistrzowie. Ja mam nadzieję, że dzisiajjeżeli chodzi o ten temat ostatni raz będę

mówił. I takjak na ostatniej sesji powiedziałem, no podejmę innego rodzaju kroki.

Proszę Państwa, 30 lat życia w tej placówce ipowiedziałem na komisji, że nie pozwolę

sobie na to, żeby kolejna in westycja zakończyła się nie tak i nie po naszej myśli. Dzisiaj

akuratjest tłusty czwartek, tradycja. Chciałbym, żeby w Pszczynie też powstał taki dzień

tradycyjny, że wszystkie in westycje będq oddane zgodnie z projektem izgodnie z naszymi

życzeniami. Proszę Państwa odniosę się do uchwał, które podejmowali radni, do oględzin

placówki — Szkoła nr 2 w Pszczynie. Przykro mi co się tam stało, ale i do uch wały i do

odpowiedzi na moje pismo. Panie Burmistrzu, nie wszystko zostało tam zrobione.

Nie chciałbym tutaj używać słowa, które w Polsce obecnie jest bardzo popularne,

czyli hipokryzja, ale proszę Państwa.... Ci co mówili, że to jest takifajny styl, że jest taka

moda i niech się uczniowie uczą technik budowlanych. Tu sobie gabinety zrobili

nowoczesne, europejskie, a dzieciom zostawili sufityjak w stajni. Ja mam nadzieję Panie

Burmistrzu i apeluję, że inwestycja ta zostanie skończona i wykonana zgodnie z

projektem. A Panie Burmistrzu zastanawia mnie jedna rzecz. Jak długo żyję na tym

świecie ina pewno w żadnym Państwie, chyba gdzieś tam w Afryce, albo jakiejś Ameryce

Północnej. Jak to może być proszę Państwa, że czteroosobowa grupa, nie będę wymieniał,

ci co są odpowiedzialni za tą inwestycję uważają, że tak to może zostać? No proszę

Państwa gdzie tu w prawie takie coś istnieje?]eżeli Państwo wykonujecie in westycję

W domu i przychodzifirma i wam robi i w budynku przewraca się ściana i projektant,

wykonawca powie, ale wiecie co?„To tak może zostać”, ta co, będziecie stali obojętni

i tak się przyglądać będziecie? Nie proszę Państwa. To musimy zmienic’. To musimy

zmienić i naprawdę Panie Burmistrzu apeluję. Znajdźmy czas na to, żebyjeszcze raz

porozmawiać. Doszliśmy do pewnego porozumienia. Był Pan Wiceburmistrz, Pan Sidzina.

Przyklaanł wszystkiemu, o czym żeśmy mówili. Myśleliśmy, że sprawa będzie wykonana

takjak my tu widzimy, nie tylko ja Panie Burmistrzu, nie tylko ja, wielu innych ludzi też.

lże inwestycja ta będzie wykonana porządnie. Proszę Państwa, ja od roku 2010

przyk/askuję wszystkim inwestycjom, przedszkolom, szkołom. Począwszy od Czarkowa,

Łąka, Rudołtowice. Nigdy nie byłem przeciw, ale nigdy W poprzednich latach nie

dochodziło do takich sytuacji, że powstawały pewnego rodzaju, ja to określam fuszerki,

buble. Ale skończmy. A teraz jeszcze mam ostatnie już pytanie do Pana Wiceburmistrza,

bo wczoraj zaapelował do mnie, żebym mu pokazał pismo czy informację dotyczącą dróg.

Taki mój konik, hobby. Proszę Państwa, nowe pojęcie u nas w Urzędzie Miasta powstało,

prawne: „docelowo droga będzie wynosiła 3,5 m, a na mijankach będzie miała 5 m”.

Ja proponuję Wydziałowi Gospodarki Komunalnej, wszystkim radnym, żebyśmy naprawdę

przeszli szkolenie dotyczące tematu dróg. Bo proszę Państwa to co ja się już tu
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nasłuchałem od 2010 roku, 7 metrów, 5 metrów, pobocza po 70 centymetrów, 4 metry.

Proszę Państwa, ja nawet przeżyłem drogi, z asfaltu co nawet miały 2,80. Musiałem to

przełknąć, więc w końcu ustalmyjakie sq normy dotyczące wykonania dróg. Panie

Skarbniku, znaczy Panie Wiceburmistrzu. Informacja jest na plesspl na stronie 5.

Pan Burmistrz się wypowiada. Dotyczy to ulicy Kręte] w Rudołtowicach. Ja na koniec tylko

powiem takjak powiedziałem na komisji. We mnie się już krew gotuje, chociaż niektórzy

na hejcie pisali, źe płynie we mnie zimna krew. Dziękuję bardzo.”

Przewodniczący rady przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej w Pszczynie

w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że w tym okresie miały miejsce następujące

posiedzenia komisji: 9 stycznia odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Budżetu,

Komisji Gospodarki i Komisji Spraw Społecznych, Komisji Sportu i Kultury Fizycznej.

W tym samym dniu także odbyła się sesja Rady Miejskiej w Pszczynie zwołana w trybie

nadzwyczajnym na podstawie art. 20, ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. 8 lutego

odbyły się 3 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 10 lutego odbyło się

posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 13 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Spraw

Społecznych. Także w tym samym dniu odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu,

a 14 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Sportu, Kultury Fizycznej oraz posiedzenie

Komisji Gospodarki.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie

wpłynęło roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji

w Pszczynie oraz informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie

podległym Komendzie Powiatowej Policji w Pszczynie w 2022 roku. Przekazał pismo

wszystkim radnym do wiadomości w Informatorze i poprosił o zapoznanie się z tym

dokumentem.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie

wpłynęło pismo mieszkańca gminy dotyczące ulicy Kalinowej w Rudołtowicach.

Dodał, że o zabranie głosu w tym punkcie poprosił ów mieszkaniec gminy. Zgodnie z § 16

ust. 2 Statut Gminy Pszczyna przewodniczący obrad może udzielić głosu osobie

niebędącym radnym za zgodą rady. W związku z tym zapytał czy radni wyrażają zgodę na

udzielenie głosu mieszkańcowi. Radni w głosowaniu wyrazili zgodę i głos zabrał

mieszkaniec. Powiedział: „Składając ten wniosek w imieniu mieszkających na ulicy

Kalinowej właśnie miałem na myśli, że Urzqd Miasta i Gminy Pszczyna tq drogę po prostu

przejmie jako dodatkową własność, wzbogacenie się gminy. P0 tej drodze nie tylko

przemieszczamy się my tam mieszkający, ale także okoliczni przechodzący z ulicy

Zawadzkiego na ulicę Witosa, na drugą stronę, także i odwiedzający mieszkających przy

Kalinowej przechodzący na ulicę Witosa na drugą stronę. Ta droga jest długości około

179 m. Na dzień dzisiejszy w planach ma szerokość 5 m. Pan Zywert ma inne dane.

Ja mam tu plan z 88. roku, gdzie ta droga ma 5 m szerokos’ci. A w odpowiedzi zastępcy

burmistrza my mamy mieć autostradę o szerokości 6,5 m. Mamy zrzec się, w tym piśmie

takjest podane, 2,5 metra każdy z właścicieli posesji. Za darmo oczywiście. Mamy się

pozbyć ogrodzeń, które tam sq i tej nieruchomości, tego gruntu, któryjest, przylega

obecnie do tej drogi. Więc słuchajcie Państwo. Myślę, że trochę logiki by było trzeba.

Zajrzałem do Internetu, do zapytania jednej osoby, która skierowała się do Naczelnego
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Sądu Administracyjnego zamiejscowego Gliwice, gdzie podano, też pytała się jaka

najbardziej węższa droga może być? I to nie tak dawno, czerwiec 2021. Jest wyrok w tej

sprawie. Proszę sobie zajrzeć, że jest dopuszczalne 3 m szerokości droga. Poza tym

słuchajcie, tam jest tak, że zbliżając się do ulicy Zawadzkiego jest, albo skręcamy w lewo,

albo w prawo. Z drugiej strony zbliżając się do ulicy Witosa skręcamy albo w lewo,

albo w prawo. Teraz gdyjest zrobiony chodnik, no troszeczkę nam tu zabetonowali część

tej naszej drogi. Mam nadzieję, że podejmiecie słuszną uch wałę. Ja nie chcę, żeby to już

było w ciągu tego roku czy najbliższych lat, bo zdaję sobie sprawę z trudnościjakie sq

W budżecie każdym. Zaplanujcie choćby to, żeby na rok 2024 zaplanować zrobienie

projektu. My nie chcemy autostrady, my nie chcemy szerokiej drogi. Nam wystarczy te 5,

które jest w tej chwili. Tym bardziej, że ta droga nie jest aż tak długo, dlatego mam taki

po prostu wniosek w imieniu mieszkańców sołectwa. Nie tylko sołectwa Rudołtowice,

ale i ćwiklice, bo oni też tam będą czasami przejeżdżać, przechodzić. My nie chcemy

nikomu zabrać przechodzenia tą ulicą. Ale niech to będzie normalne. Tym bardziej, że

ulica Kręta o dziwo jest węższa niż nasza, 0 ulica Kręta w Rudołtowicach będzie robiona.

To albo traktujemy wszystkich jednakowo, albo jedni mają tak, a inni majq tak. Ja nie

chcę wywyższać się tu i chcę przeprosić osoby, które w tym piśmie moim dotknqłem może

delikatnie. Ale uznałem, że może wystarczy tak napisać, bojeźe/ija w imieniu

mieszkańców zwracam się pismem do urzędu, a urzqd ma prawo, obowiqzek w ciągu

miesiąca odpowiedzieć na to pismo, a urząd zwleka z odpowiedziq. Ja jestem

wymagający wobec siebie, ale także wymagający wobec innych. To łaskawie

odpowiedzcie, szanujcie nas mieszkańców Gminy Pszczyna. Normalnie. My was mamy

szanować, my nas też szanujcie. Mam tu Panie Przewodniczącyjeszcze trzy wnioski, jeżeli

można. Inne materiały dotyczące także i gminy, właściwie gminy. Jeżeli można. Myślę, że

to będzie do przeczytania ipierwszy wniosekjest taki. No oczywiście to wiąże się z tą

naszą drogą teraz i to co powiedziałem na wstępie, żeby ująć to w planie budżetu na 24,

wykonanie tego projektu tej in westycji. Drugi wniosek dotyczy przewoźnika transportu

publicznego, tzn. firmy Kłosok, obsługującego linię CP Pszczyna, ćwik/ice, Rudołtowice,

ćwiklice i dotyczy w zakresie obsługi pasażerów. Byłem pasażerem kilka razy tego

przewoźnika. No i cyrk się zrobił. Kierowca pobiera gotówkę 10 ziza przejazd z przystanku

jeden w Rudołtowicach do CP Pszczyna i nie wydaje biletu. Innym razem jadę powrotnym

kursem wieczorem tq linią izamiast skręcić W ćwiklicach na skrzyżowaniu w prawo,

a więc na Rudołtowice. Pojechał sobie w lewo i mówię, ale jak tego to już sobie

wysiqdźcie, bo ja tam będę jechał dookoła. Nie powiem, że trochę mu tam zeszło

z przejazdem tutaj przez przejazd kolejowy i tutaj przez skrzyżowanie. Ale jeżeli się

planuje w harmonogramie godzinę odjazdów, to trzeba uwzględnić to, że akurat to

nieszczęsna godzina 15.42 to niestety pociąg będzie jechałjeden za drugim. lpotem jest

taki numer. Następnie zdarzyło się tak, jechałem rannym kursem. To dotyczy szczególnie

tego okresu, kiedy był ten pierwszy atak zimy. Jeszcze w grudniu, listopad, grudzień.

I w autobusie, busie jest ponad 10 więcej pasażerów niż miejsc. Dlatego tu mam wniosek,

żeby nie wiem kto będzie rozpatrywał to, czy Komisja Rewizyjna, czy Komisja Skarg

i Wniosków, żeby zwrócić się do Komendy Policji w Pszczynie. Niech zrobią sobie

okresowe kontrole właśnie w tym stanie rzeczy. Jak to jest z tymi przejazdami?
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Nie stosuje się przewoźnik do godzin przejazdu. Przecież ktoś za to..... Mało tego, teraz

spotkała mnie kolejna niespodzianka. Przy kolejnym korzystaniu z tego busa okazało się,

że ten sam kierowca, który wtedy mi tych 10 zł nie dał i mówi mi, ale dzisiaj to Pan

nie płaci, bo Pan już tam zapłacił. To proszę bilet. Wydał mi bilet, ale dalej mijest winny

7,50 zł. Zwróciłem się do przewoźnika tego, do Pana Kłosoka —„Proszę ukarać tego

Pana”. Poza tym jest takjak tutaj powiedziałem i wniosek następny dotyczyjeszcze zimy.

To tu do Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej odnośnie kontroli prawidłowości

utrzymania dróg, chodników, skrzyżowań, przejść dla pieszych, przystanków

autobusowych, tras rowerowych. Wstanie nie poślizgowym, odśnieżonym zgodnie

z obowiązującymi przepisami. Dzwoniłem do jakiegoś Pana z tamtego wydziału. Zima

jeszcze jest, jeszcze będzie co najmniej 30 dni. Czasami w maju też mamy śnieg. Wniosek

jest taki, żeby zobowiązać Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej do kontroli

prawidłowości utrzymania dróg, chodników i tak dalej. Więc ja to przekazuję te wnioski,

jeżeli można. Podpisałem się i dziękuję żeście mnie wysłuchali. ”

Przewodniczący rady Leszek Szczotka zwrócił się do mieszkańca z prośbą, aby złożył te

wnioski do burmistrza Pszczyny w Biurze Podawczym na parterze Urzędu.

Mieszkaniec odpowiedział, że to zrobi.

Ad vocem głos zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Powiedział, że do tej pory

nie było żadnych uwag, jeśli chodzi o tą linię autobusową, więc zwrócą na to uwagę.

Prowadzący obrady powiedział, że chciałby teraz wrócić do pisma mieszkańca gminy

i odpowiedzi Rady na to pismo. Poinformował, że przekazał to pismo wszystkim radnym

do wiadomości i wystąpił o opinię prawną w zakresie właściwości organu. Na podstawie

opinii prawnej przygotowana została propozycja odpowiedzi, którą następnie odczytał.

Propozycja odpowiedzi na pismo mieszkańca stanowi załącznik nr 21 do protokołu sesji.

Po oczytaniu propozycji odpowiedzi prowadzący obrady zapytał, czy do przedstawionej

propozycji odpowiedzi są uwagi, pytania, propozycje zmian?

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O,

NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał

Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania propozycja odpowiedzi na pismo mieszkańca przegłosowana

została jednogłośnie.

5. Przewodniczący rady powiedział, że do Rady

Miejskiej wpłynęło pismo mieszkańca gminy dotyczące tablicy pamiątkowej poświęconej

Porucznikowi Władysławowi Kuboszkowi. Dodał, że przekazał pismo wszystkim radnym
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do wiadomości z prośbą do Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych, jako komisji

merytorycznej o zajęcie stanowiska. Na podstawie stanowiska merytorycznej komisji

przygotowana została propozycja odpowiedzi, którą następnie odczytał. Propozycja

odpowiedzi na pismo mieszkańca stanowi załącznik nr 22 do protokołu sesji. Po

oczytaniu propozycji odpowiedzi prowadzący obrady zapytał, czy do przedstawionej

propozycji odpowiedzi są uwagi, pytania, propozycje zmian?

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał

Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Rafał Wróbel

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania propozycja odpowiedzi na pismo mieszkańca przegłosowana

została wymaganą większością głosów.

Przewodniczący rady powiedział, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo Zarządu

Rodzinnego Ogrodu Działkowego Owoc Naszej Pracy w Pszczynie dotyczące zmiany

w planie zagospodarowania przestrzennego. Przekazał to pismo wszystkim radnym do

wiadomości z prośbą do Przewodniczącej Komisji Gospodarki jako merytorycznej komisji

o opinię. Na podstawie stanowiska merytorycznego komisji przygotowana została

odpowiedź, którą następnie odczytał. Propozycja odpowiedzi na pismo mieszkańca

stanowizałqcznik nr 23 do protokołu sesji. Po oczytaniu propozycji odpowiedzi

prowadzący obrady zapytał, czy do przedstawionej propozycji odpowiedzi są uwagi,

pytania, propozycje zmian?

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O,

NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał

Wróbel, Michał Ziebura

NIEOBECNI (3): Krystyna Fuławka, Monika Rąba, Maria Szostak

W wyniku głosowania propozycja odpowiedzi na pismo przegłosowana została

jednogłośnie.
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7. Głos zabrał radny Andrzej Mańka. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,

Panie Burmistrzu. Chciałem nawiązać do tego c0 powiedział Pan radny Michał Ziebura,

ponieważ tutaj problem jest troszkę bardziej złożony, aniżeli ty/ko odpowiedź na pytanie

czym różni się cena oczyszczenia ścieków dostarczana systemem kanalizacyjnym, a czym

przywieziona beczkowozem. To jest pierwsza rzecz, bo cena dla miasta czy tej części

gminy, która jest skanalizowana wynosi 9 zł, a cena dodatkowa oprócz tego co trzeba

zapłacić osobie wywożącej to jest 15 zł za zrzut ścieków. Tutaj przedsiębiorstwo ma

monopol. Co ciekawe Przedsiębiorstwo Inżynierii Komunalnej również świadczy usługi

wywozowe. Natomiast onijuż nie pobierają opłaty za zrzut ścieków. Czyli szczęśliwy

mieszkaniec gminy, który wynajmie beczkę w PlK—u, bo wtedy tej opłaty miał nie będzie.

Tam jestjednorazowa opłata. Wszyscy pozostali przewoźnicy są w tym momencie

zepchnięci do narożnika, bo przedsiębiorstwo, nasze przedsiębiorstwo stawia się tutaj

w roli monopolisty. / w mojej ocenie zaczyna się stosowanie nieuczciwych praktyk

biznesowych. Panie Burmistrzu naprawdę proszę zwrócić na to uwagę. Dwa pisma już

mamy na tab/ecie i ja bym nie chciał mieć trzeciego. Dziękuję bardzo”.

8. Przewodniczący rady powiedział, że następna sesja planowana jest na 23 marca 2023 r.

ad. 8.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1415 ogłosił zamknięcie LV sesji Rady Miejskiej

w Pszczynie.

[PODPIS]

P zewodniczac d:

„[C/„__,
_»ILeszek Sz zotka

 

Protokołowała: Anna Kajstura

%

26


